

---

## 教育學士（通識教育）學位課程

### **Bachelor of Education (Liberal Studies) Programme**

---

課程主任 Programme Coordinator: 劉國智博士 Dr. Lau Kwok Chi Victor

課程辦事處 Programme Office: 何添樓 G1 室 Room G1, Ho Tim Building

課程網址 Programme Website: <http://www.fed.cuhk.edu.hk/~lse>

查詢 Enquiries: 3943 6204 / 3943 6958

本課程為五年全日制（中六入學生）課程，由本院與文學院、醫學院、理學院及社會科學院合辦，旨在培育通識教育科/公民與社會發展科的專業教師。

課程內容包括兩大部份：教育科目（教育研習科、教學內容知識、通識教學法、教學實習）及三大學習範圍的科目（「自我與個人成長」、「社會與文化」、「科學、科技與環境」）。

學生修畢課程的要求，可獲頒授教育學士（通識教育）學位，並具備學位教師教育文憑同等資格。

修讀辦法、科目總表及科目概要，請參考《香港中文大學本科生手冊》（<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>）或課程網頁。

This is a five-year degree programme (for S6 entrants) which includes the Faculty's joint effort with the Faculties of Arts, Medicine, Science and Social Science in the development of professional Liberal Studies /Citizenship and Social Development teachers.

The programme consists of two major components: educational courses (Educational Studies, Pedagogical Content Knowledge, Educational and Teaching Methodology, and Teaching Practice) and courses from three Areas of Study ("Self and Personal Development", "Society and Culture" and "Science, Technology and the Environment").

Upon completion of programme requirement, graduates will be awarded a Bachelor of Education degree in Liberal Studies which includes an equivalent qualification of a Postgraduate Diploma in Education.

Please refer to the CUHK Undergraduate Student Handbook (<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>) or programme website for the study scheme, course list and course descriptions.